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Referatet til ordinært 
bestyrelsesmøde 

 
Dato: 17. april 2024 kl. 19.00 
Sted: Inspektørboligen Ødsted skole  
 
Deltagere: 

 

Knud Erik Laursen Niels Østergaard 
Lene Kristensen Lisbeth G. Pedersen 
Else Dahl Irma Dahl 
Søren Petersen 
 

Helle Hansen 
Ole Faaborg 

  

   Dagsorden Referat 

 1.Registrering af mødedeltagere  
 

Afbud Irma og Helle. 
Ellers er alle til stede. 
 

2. Velkomst til nye medlemmer, 
præsentation og fotografering   

En snak omkring bordet. 

3. - Godkendelse af referat fra sidste 
møde 21.feb.24                               
    - Generalforsamling 13.03.24 
    - Klyngemøde 10.04.24 

Referat godkendt. 
Generalforsamling. 
Klyngemødet havde været rigtigt godt, hvor vi 
bl.a. snakkede om landsbyvisionen. 
 

4. Landsbyvision – status 
    Input fra Borgerworkshop samt 
    Borgerlap.  
    Erfaringer fra Aagaard/Ø.Starup   
    og Egtved 

Gennemgang af mail fra Lars Kastberg. 
Der var ikke mange inde og komme med nye 
forslag. Men vi kan ikke se trafikken til og fra 
siden, der kan have været mange. 
Vi afventer første udkast fra Lars og Svea. 
 
Drøftelse vedr. mental og fysisk kobling af 
Ødsted og Jerlev. Vi ser frem til at se hvad der 
kommer inde fra kommunen.  
 

5. Kommuneplan 
    Årshjul 
    Nyt om Fjernvarme (Søren)  

Vi har sammen med klyngen sendt vores bud 
med ind. 
Vejle kommune har et årshjul, hvor vi ønsker at 
vi i lokalrådet også udarbejder et årshjul. 
Så vi kan fastsætte møderne med invitation af 
ex. SSP medarbejder og kommunal 

http://www.odsted-jerlev.dk/#_blank


medarbejder/bosætningsmedarbejder.  
 
Vedr. fjernvarmen. Helt aktuelt er der kommet 
16 mill. til Tre-for.   

6. Nybyggeri Ødsted/Jerlev  
    Privat og Erhverv: 
    Grusgraven 
    Naturlegepladsen 
 

 
Else giver en status over byggeriet på 
Mølkærvej. Så følges projektet ved den gamle 
savmølle. 
 
Grusgraven, intet nyt. 
 
Naturlegepladsen 
Der blev afholdt påske arrangement i Ødsted og 
der var en rigtig fin opbakning, 42 tilmeldte 
børn. De havde lavet søde tegninger hjemmefra, 
som de gav til påskeharen. Derefter var der 
æggejagt rundt i ”skoven” Så var der salg af 
kaffe/kage i træhytten, arrangementer gav et 
fint overskud. 
På lokalråds generalforsamling var der ønske m 
by indsamling, så derfor laver Lisbeth en privat 
by indsamling i Ødsted til den kommende 
legeplads i Ødsted.  
Pt. er Foreningen 445.000 kr. fra at have alle 
penge til projektet.  
Halloween er også allerede lagt i støbeskeen, 
hvor vi og præsten har nye ideer og tilretninger. 
Håber på flere frivillige der vil hjælpe til 
(u)hyggen. 
 

7. Økonomi  
    Oversigt over arbejdsgrupper mm 

Knud Erik gennemgår diverse arbejdsgruppen i 
Ødsted, samt økonomi. Vi talte om at vi på 
vores hjemmeside vil arbejde på en beskrivelse 
af grupperne i Ødsted og Jerlev. 
 
Skriv gerne fredag d. 7. juni i kalenderen  
 

 
8. Diverse eventuel og næste møde 
 
 

 
Vedr. modtagelse af tilflytter, om vi skal spørge 
Egtved hvordan Running-dinner er styret og er 
kommet op at stå. Lene vil undersøge videre. 
 
Næste møde: I Jerlev, kulturhuset 13 maj kl. 19. 
Niels får fat i nøglen. 

 


